
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 22.3.2018 kl.12.00 – 13.55 

Plats: Skansen, stadshuset 

Närvarande: Andersson Christian ordförande  
  Ahlstrand Ulla  medlem  
  Henriksson Yvonne medlem 
  Henriksson Harold medlem 
  Lagerroos Bo  medlem 
  Lindberg Ahti  medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem 
  Nyström Patricia medlem 
  Robertsson Annemaj medlem 
  Stolzmann Marianna viceordförande 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Frånvarande: Lindroos Frej  medlem 
 
      

   § 8 Öppnande av mötet. 
Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00 
 

   § 9 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
 § 10 Justering av protokollet från senaste möte 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
 § 11 Kort resumé från Turun Seudun Vammaisjärjestöt ry:s möte 26.2.2018.  

Två medlemmar deltog i mötet och informerade om aktuella saker. 
 

 § 12 Radiointervju angående rådets verksamhet. 
Ordföranden intervjuades i radion 22.2 angående rådets verksamhet samtidigt publicerades en 
artikel på Vega Åbolands textsidor. 
 

 § 13 Utlåtande angående Pargas stads strategi. 
 Rådet har tagit del av utlåtandet som skickades till stadsstyrelsen. 
 
 § 14 Tillgänglighetsärenden. 

-Reimaris WC är inte handikappvänlig. Toalettarmstöden bör bytas ut samt WC-
pappersställningen bör flyttas. Ordföranden och viceordföranden skickar en skrivelse till 
Reimari. 



 
-Tandvårdscentralens inva-WC fungerar bra. Ytterdörrens automatik är bortkopplad. 
Ordföranden kontaktar berörd fastigehtsskötare. 
 
-M-Markets dörrar fungerar inte ordentligt och upplevs tunga. Vi rekommenderar helt 

automatiska dörröppnare. Viceordföranden skickar en skrivelse till köpmannen. 

- Korpo: bankens och församlingens dörrar har inte åtgärdats trots tillsägelse.  Församlingens 

WC har lovats byggas om till invalid-WC men inget har gjorts. Ordföranden kontaktar berörda 

och skriver ett utlåtande. 

- Helppo Liikkua –viikko firas 14-20.5. Rådet firar inget den veckan men planerar i stället att 

ordna ett jippo i samband med Pargasdagarna. Ordföranden beställer broschyrer och IT-lehti 

från invalidförbundet och de andra medlemmarna hör med sina organisationer ifall det finns   

material att få som kan delas ut vid jippot.   

§ 15 Övriga ärenden. 
En medlem tog till tals omorganisationen av psykiatriska avdelningen i Pargas. Psycosociala 
föreningen Duettos medlemmar är oroliga för hur vården för svenskspråkiga klienter kommer 
att ordnas i fortsättningen. Medlemmen skriver ett utlåtande. 
 

§ 16 Följande möte  
 Följande möte hålls torsdag 17.5 kl. 12.00 i Styrhytten 
  
 
 
 

 

 

Pargas 22.3.2018  

 

_________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 

 



 

  
  

 
 

 
  


